
 

 
 

 

Αθήνα, 13.02.2024 

 

Ερώτηση 

 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 

Θέμα: «ΕΦΑΡΜΟΓΗ ΜΕΤΡΟΥ 5.2 ΓΙΑ ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΖΩΙΚΟΥ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ, ΣΤΑΒΛΩΝ ΚΑΙ 

ΚΤΗΝΟΤΡΟΦΙΚΩΝ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ» 

 

Στις 10/10/2023 σε ανακοίνωση του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

δηλωνόταν ότι «Σε εφαρμογή των διατάξεων των προνοιών του μέτρου 5.2 του ΠΑΑ 2014-

2022, θα χρηματοδοτηθούν όσοι κτηνοτρόφοι υποβάλουν αίτηση για την αγορά ζωικού 

κεφαλαίου, με στόχο να ξεκινήσουν γρήγορα τη δραστηριότητά τους. Από το ίδιο μέτρο θα 

χρηματοδοτηθούν και οι δαπάνες για τη δημιουργία νέων σταυλικών εγκαταστάσεων. Το 

μέτρο αυτό, όπως είπε ο ΥΠΑΑΤ, μας δίνει τη δυνατότητα, να αγοραστούν ζώα χωρίς καμία 

δαπάνη των κτηνοτρόφων και να κατασκευαστούν εκ νέου σταυλικές εγκαταστάσεις – και 

μάλιστα με τη στήριξη της κυβέρνησης». 

 

Στις 8/11/2023, δηλώνατε ο ίδιος ότι «και στην περιοχή του Έβρου θα εφαρμοσθεί το μέτρο 

5.2 που θα ενεργοποιηθεί στη Θεσσαλία για δωρεάν (κάλυψη 100%) αντικατάσταση ζωικού 

κεφαλαίου και δωρεάν ανακατασκευή στάβλων και κτηνοτροφικών εγκαταστάσεων που 

λειτουργούσαν με άδεια. Μόλις, τις επόμενες ημέρες, η Γενική Γραμματεία Ευρωπαϊκών 

Πόρων και Υποδομών του ΥΠΑΑΤ θα είναι έτοιμη, θα ανακοινωθεί η σχετική προκήρυξη ώστε 

οι ενδιαφερόμενοι να υποβάλλουν αιτήσεις».  

 

Στις 6.12.2023 ότι  «ο ΕΛΓΑ και η Γενική Γραμματεία Ενωσιακών Πόρων του ΥΠΑΑΤ, 

εργάζονται εντατικά για να ολοκληρωθούν οι διαδικασίες μέσω των οποίων -και σε 

συνεργασία με την Τράπεζα Πειραιώς- οι παραγωγοί θα μπορούν με χρηματοδότηση από το 

Π.Α.Α. να αναπληρώσουν ΔΩΡΕΑΝ το ζωικό τους κεφάλαιο, σε εφαρμογή του μέτρου 5.2, 

ούτως ώστε να ενισχυθούν σημαντικά, για την επανεκκίνηση της κτηνοτροφικής 

παραγωγής». 

 

Επειδή ο εμπαιγμός των πληττόμενων κτηνοτρόφων τόσο στον Έβρο όσο και στη Θεσσαλία 

δεν μπορεί να διαιωνίζεται 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

13/2/2024



Επειδή οι καθυστερήσεις στην εφαρμογή του συγκεκριμένου Μέτρου αποτελούν τροχοπέδη 

στην άσκηση της κτηνοτροφικής δραστηριότητας 

 

Επειδή ο ίδιος δηλώνατε ότι «Δεν υπάρχει περιθώριο να χαθεί ούτε μία ημέρα» 

 

Επειδή έως και σήμερα δεν έχει εκδοθεί η σχετική Κοινή Υπουργική Απόφαση 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

 

1. Που οφείλεται η κωλυσιεργία στην έκδοση της σχετικής Κοινής Υπουργικής Απόφασης; 

 

2. Ποιο το ακριβές χρονοδιάγραμμα υλοποίησης του σχετικού Μέτρου; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Πέρκα Θεοπίστη 

Τζούφη Μερόπη 

Φερχάτ Οζγκιούρ 

Φωτίου Θεανώ 




